
 
 

1 

 

Vært historik 

Dato 17/8 21/9 8/11 14/12 27/1 8/3 28/4 31/5 15/
8 

25/10 5/12 6/2     

Vært Kell ? Tho
mas 

Thoma
s 

Agn
ete 

Thomas Jeanette Sil Sil Sil Kim Jeanette     

  

 

Dagsorden og referat Dato: 5. december 2022 Tid: kl. 1915 Sted: Kim 

Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN Mødedeltagere:  
  

Afbud: Kell                                              Referent: Thomas 

Næste møde: 6. februar kl. 1900  

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 
(hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan behandler vi emnet) 

Varig
hed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

1.  Siden sidst Sekretær 
● Sofie stopper 

● Har vi bud på ny? 
 

 

 
Klubhus - udvidelse. 

● Status 
 

 

 
 

 
 

 

 

D. pkt. - Thomas 
 

 
 

 

 
D. pkt. Kent 

 
 

 

 Bestyrelsen takker Sofie for et 
kæmpe stykke arbejde med drift 

af sekretærjobbet. Bestyrelsen går 
nu igang med at rekruttere ny 

sekretær ud fra prioritetsliste. 

 
Ansøgninger om tilladelser ifm 

byggeri er sendt til hhv. 
Kystdirektoratet og Miljøstyrelsen. 

Desværre er der varslet 12 mnd. 

ventetid på behandling. Dette 
forsøgt ændret uden held. 

Kommunen adviseres om dette 
med henblik på sikring af tilskud. 
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  Stævner 

● Beslutning om områder - DM 
Sprint, DM sprintstafet og 

Vinternlang 
● Stævneleder - hvordan finder vi 

den næste? 

 
 

 
Økonomi 

● Der er udsigt til underskud 23 - 

part II 
● Kontantbeholdning 

 

Klubmesterskab, Klubfest 
● Meldt ud - én tilkendegivelse til 

hjælp? 
● Hvordan kommer vi videre? 

 

 
Julefrokost 

• Diskussion omkring julefrokost 

generelt.  

 

D. pkt. 

 
 

 
 

 

 
 

 
D. pkt. - alle 

 

 
 

 

D. pkt. - alle 
 

 
 

 

 
D. pkt. – alle 

 Pan har ansvaret for hhv. 

Vinterlang i januar samt DM Sprint 
weekend i juni. Arbejde med at 

finde stævneledere og korttegning 
er i gang. Der bliver brug for 

endnu flere hjælpere - proces 

herfor diskuteres med 
stævneledere, når disse er fundet. 

 
Kell syg - pkt udgår. 

 

 
 

 

Kun 2 har meldt sig til hjælp. Der 
ophænges skema på Sil og 

adviseres på FB om hjælp. 
Alternativt aflyses hele eller dele 

af arrangement. 

 
Diskussion af julefrokost set-up 

med opdeling af julefrokost. 
Frokost er arrangeret fsva 2022, 

men bestyrelsen indstiller til at 

julefrokost fra 2023 er samlet for 
Herre og Quinn.  

 

 


